
Referat Mini M&R den 9. nov 2017 
 

1. Status på messer, hvordan går det? 
2. Island + Canada – messer  
3. Status på Search 
4. Karriere – video 
5. Evt. 

 
 
 

1. FPP – overordnet gode erfaringer med alle messer- mange leads, efterspørgsel på alle uddannelser, 
primært kandidatmesse men også enkelte til PhD og Bachelor. I Barcelona mange IB (50 leads), 
Madrid (45 leads). God placering på messen. Ipad, folder, og tidslinje gode redskaber. Print 
overflødigt. Milano (50 leads) og Rom (ca 50 leads) og mange, kvalificerede potentielle ansøgere. 
Computer Science i Italien. FPP anbefales igen til næste år. 
 
Sydkorea – Study in Europe, bredt ansøgerfelt, stort kendtskab til Danmark, alle elskede lifestyle og 
hygge. 20 leads samlet på to dage – så ikke nogen stor gevinst men ok kvalificerede, så vi må se, 
hvad ansøgningerne siger. Messen var virkelig flot mht. design af stande, blandet 65 EU stande – 
rigtig mange franske. Innovationscentret nævnte, at de gerne ville hjælpe os med at markedsføre 
os direkte på insitutionerne i fremtiden. De vil komme på besøg i januar, så kan vi tale videre om 
dette.  
 
Kina TopTalent – 500 ialt registreret sig. Rimelig fokuserede studerende. Opmærksomme på 
Danmark. Spurgte stadig om scholarship, kvalificerede til vores uddannelser og primært til 
kandidat. Generelt kunne vi godt have ønsket et større fokus på markedsføring fra 
Innovationscentrets side. Ved ikke, om det var placeringen, dagene eller manglende markedsføring, 
men der var færre deltagere end de tidligere år (leads 20 hvert sted). Enig i, at uddannelsesark er 
irrelevante, når vi har bogen. Anbefales til næste år. 
 
Alumnearrangementer var fine, dog mødte vi en på QS, som ikke var inviteret – meget mærkeligt. 
Det skal vi nævne overfor innovationscentret. Vi mødte to relevante alumner i Beijing – en, der har 
samlet en hele masse kinesere på wechat (sin årgang? Eller kinesere, der har læst på au? – 
Lene/Jepser/Steen hjælp). Den anden havde læst Journalism og arbejder nu med strategiudvikling 
for kreab.com. Måske kan vi bruge han mediemæssigt at blive kendt i Kina? 
 
Chen – Steen og Jesper havde møde med Chen i Shanghai omkring foundation year på Jiao Tong 
University. Bss er positive overfor muligheden. 
 
Kina QS – generelt fine messer men bedst i Beijing. Generelt var de købestærke og fokuserede. 
Flere havde en bachelor fra udlandet. Vi skal overveje også at have en præsentation og evt. 
samtaler, og hvis vi ikke har tid, så vælge det ene sted. God kombination med TopTalent messerne. 
(23 leads i Beijing og 17 i Shanghai) QS anbefales til næste år med med ppt og one-to-one. 
 
QS Grækenland – virkede fokuserede og havde penge. Vidste ikke, at det er gratis for dem at læse 
her. 43 Athen og 70 Thessaloniki - Arts og BSS mest efterspurgte samt enkelte andre til ST. Har 
tilmeldt os EDUCATIVA messerne i februar. Rainier har kontakt på ambassaden, som vil arrangere 
informationsmøde for dem i forlængelse af messen og kun for AU. 
 



BHV - Kroatien – 2 præsentationer og 100 til hver præsentation. Selve messen var alt for meget 
bachelor, og de kan ikke nå at sende dokumentation inden frist. Setup helt galt. Virker 
uprofessionelle. Dårlig kommunikation med admission – fra agentens side. Derfor anbefales det 
ikke til næste år. 
  

2. Island-messen ligger nu efter fristen. ARTs overvejer, om de skal deltage. 
 
Recruit in Canada – online kampagne tilbud. Gitte spørger om en business case fra dem. Synes ikke 
umiddelbart, det er ok. Gitte synes, at vi selv kan gøre det bedre. Undersøges nærmere. 
 
Idealist – US messer, som Lund bruger. Gitte har hørt om dette. Vi skal undersøge nærmere, 
hvordan man kommer til at deltage, og om det er relevant. 
 

3. Carat kampagne kampagnen går rigtig godt, Ontario, Califonien, NY. Spøger efter flere søgeord for 
nogle flere uddannelser. Lonni og Gitte følger op løbende.  
 

4. Karriere – ny side, som Lonni har været med til at lave. Hun sender link rundt. Synliggjort de 
karriereservices, vi har på AU. Vi får lavet videoer med alumner. 
 

5. Evt.  
 
Open day – 44 tilmeldte allerede.  
 
Der er Facebook Live den  15. og 22. november. Anette og Lasse har lavet video hhv. bachelor og 
kandidat optagelse. Derefter kan der stilles spørgsmål og de kan sende preadmisssion info. 
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